
Wyciąg z protokołu Zarządu nr 6/2018 z dnia 22.07.2018, Lublin 

 

1. Wiceprezes T. Majewski poinformował o pozytywnym oddźwięku ze strony Ministerstwa Obrony 

Narodowej na tworzenie warunków w wojsku dla lekkoatletów. Nie mniej jednak potrzebne są 

dalsze rozmowy oraz współpraca pomiędzy Ministrami obu resortów.  

2. Wiceprezes S. Chmara przedstawił stan rozmów z PKN Orlen dotyczących przedłużenia współpracy. 

Poinformowano także o planach organizacji miasteczka lekkoatletycznego w Pcimiu. Program 

Nestle został przygotowany do przedstawienia na Komisji Europejskiej, 19 września w Brukseli. Na 

9 września zaplanowano opublikowanie badań na SGGW. 

3. Przedstawiono chęć organizacji w 2019 pierwszej edycji Memoriału Ireny Szewińskiej. 

4. Zarząd jednogłośnie przychylił się do prośby Dyrektora Sportowego K. Kęckiego w sprawie 

przedłużenia terminu zatwierdzenia składu reprezentacji na ME. Nowy termin ustalony został na 

27.07. 

5. Zarząd jednogłośnie przychylił się do prośby Dyrektora Sportowego K. Kęckiego w sprawie 

przeprowadzenia szkolenia medialnego dla wyznaczonej grupy zawodników, którego 

przeprowadzenie powierzono A. Dzięciołowskiemu z TVP. 

6. Dyrektor Sportowy K. Kęcki poinformował o wynikach reprezentacji młodzieżowych. W przypadku 

ME U18 Gyor reprezentacja zdobyła 1 złoty medal i 7 brązowych. W MŚ U20 zdobyto 2 medale 

brązowe. 

7. Sekretarz Generalny P. Olszański przedstawił działania dokonane w celu powołania spółki PZLA 

100. Władze spółki reprezentowane przez Pawła Olszańskiego i Urszulę Maksim podpisały umowę 

przedwstępną dotyczącą zakupu nieruchomości, mającej docelowo pełnić funkcję nowej siedziby 

Związku. 

8. Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę dotyczącą podziału nagród finansowych za wyniki uzyskane  

w World Athletic Cup 2018 Londyn.  

9. Zarząd jednogłośnie przychylił się do propozycji Prezesa H. Olszewskiego dotyczącą 

dofinansowania płyty nagrobnej Św. P. Ireny Szewińskiej. 


